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ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 
COMUNA CACICA 
CONSILIUL LOCAL 

 
 
 
  

PROCES – VERBAL 
încheiat azi  11.03.2024 în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului local al 

comunei Cacica, judeţul Suceava, din luna martie – anul 2024 
 
 
Doamna Georgeta-Graţiela Volanschi, secretar general al comunei Cacica, informează consilierii locali că, în baza Dispoziţiei primarului nr. 

47 din 8.03.2024, a fost convocat, de îndată, consiliul local, pentru a se desfăşura şedinţa extraordinară din luna martie 2024, constatând totodată şi 
prezenţa a 13 consilieri locali, din totalul de 13 convocaţi. La şedinţă participă şi cei doi delegaţi săteşti convocaţi. 

Din partea aparatului de specialitate al primarului participă dna consilier-contabil Sahlean Floricica-Lucia. 
Şedinţa fiind legal constituită se încep lucrările.  
Dna consilier Olaru Magdalena, președintele de ședință, constatând prezenţa celor 13 consilieri locali și a delegaţilor săteşti, declară şedinţa 

deschisă şi dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi, de altfel, iniţiatorul proiectelor. 
Dl primar dă citire ordinii de zi, după cum urmează: 

1. Aprobarea procesului – verbal întocmit în şedinţa ordinară a Consiliului Local Cacica din data de 29 februarie 2024. 
2. Proiect de hotărâre nr. 1776 din 29.09.2024 privind modificarea bugetului local al comunei Cacica, pe anul 2024. 

Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
3. Proiect de hotărâre nr. 1290 din 12.02.2024 privind aprobarea unor măsuri și acțiuni pentru realizarea activității de bună gospodărire, evitarea unor 
evenimente rutiere și înfrumusețarea comunei Cacica. 
   Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
4. Diverse. 

Dna președinte de ședință propune ca votul să fie deschis și să se desfășoare prin ridicarea mâinii, propunere cu care toți consi lierii locali 
sunt de acord. 

Dna preşedinte de şedinţă întreabă dacă sunt propuneri sau discuţii cu privire la ordinea de zi. 
Dna secretar general informează consiliul local despre prevederilor art. 228 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare. 
Dna preşedinte de şedinţă, constată că nu există situaţii de incompatibilitate sau conflict de interese ale consilierilor locali şi nici alte solicitări 

sau obiecţiuni cu privire la ordinea de zi şi supune spre aprobare ordinea de zi, în forma prezentată de dl primar. 
Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
1. Întrucât, procesul-verbal întocmit în şedinţa ordinară a Consiliului Local Cacica din data de 29 februarie 2024, a fost pus la dispoziţia 

consilierilor locali, pentru a fi studiat înainte de începerea şedinţei, preşedintele de şedinţă, constatând că nu sunt obiecţiuni cu privire la acesta, îl 
supune spre aprobare consiliului local, aprobându-se în unanimitate de voturi. 

Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
2. Dna preşedinte de şedinţă, solicită să se dezbată  Proiectul de hotărâre privind modificarea bugetului local al comunei Cacica pe anul 

2024. 
Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna consilier – contabil Sahlean Floricica-Lucia, Raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul la dezbateri de către dna preşedinte de şedinţă. 
Dna consilier–contabil Sahlean Floricica-Lucia menționează că, pentru proiectul „Modernizare şi eficientizare iluminat public în comuna 

Cacica, judeţul Suceava”, mai avem de achitat ultima factură, consultanța și dirigenția de șantier. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan întreabă dacă s-au instalat lămpi măcar în jumătate de comună. 
Dl primar spune că s-au instalat aproximativ 300 de lămpi, mai sunt încă pe atâtea, ar fi dorit să poată să implementeze acest proiect și 

pentru etapa a III-a însă, condițiile sunt destul de stricte, una dintre acestea fiind ca stâlpii pentru iluminat să fie amplasați pe domeniul public al 
comunei. 

Tot dl primar informează consiliul local că, săptămâna aceasta, urmează să ne ajungă utilajele din cadrul proiectului privind achiziția de utilaje 
derulat, prin GAL. 

Proiectul de hotărâre privind modificarea bugetului local al comunei Cacica pe anul 2024, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce 
dna preşedinte de şedinţă îl supune la vot, întrucât nu mai sunt dezbateri. 

Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
3. La solicitarea dnei preşedinte de şedinţă, se dezbate Proiectul de hotărâre privind aprobarea unor măsuri și acțiuni pentru realizarea 

activității de bună gospodărire, evitarea unor evenimente rutiere și înfrumusețarea comunei Cacica. 
Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna secretar general, Raportul de specialitate. 
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Se dă cuvântul la dezbateri de către dna preşedinte de şedinţă. 
Dl primar menționează că, nu putem obține avizul de la Poliția Rutieră pentru proiectul privind pistele de bicicletă iar, cu această ocazie, am 

aprobat măsuri și pentru buna gospodărire a comunei. 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea unor măsuri și acțiuni pentru realizarea activității de bună gospodărire, evitarea unor 

evenimente rutiere și înfrumusețarea comunei Cacica, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce dna preşedinte de şedinţă îl supune la vot, având  
în vedere că nu sunt alte dezbateri. 

Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
4. Dna președinte de ședință, dă cuvântul consilierilor locali să vină cu propuneri, discuții sau dezbateri, în cadrul punctului „Diverse” de pe 

ordinea de zi. 
Ia cuvântul dl primar care informează consiliul local despre faptul că, ni s-a comunicat de către Agenția pentru Finanțarea Investițiilor Rurale - 

Direcția Control și Antifraudă, Procesul-verbal privind constatarea existenței unui conflict de interese în cadrul proiectului privind reabilitarea căminului 
cultural, trebuie să depunem contestație, motiv pentru care, în ședința următoare, vom supune spre dezbatere și aprobare, un proiect de hotărâre privind 
aprobarea achiziţionării de servicii juridice de consultanţă, asistenţă şi reprezentare pentru apărarea intereselor Comunei Cacica şi ale autorităţilor 
publice locale din Comuna Cacica, respectiv împuternicirea unui avocat pentru acest dosar care să ne reprezinte interesele, fiind vorba despre un dosar 
cu complexitate majoră, imputarea sumei de 14 miliarde lei. 

Dl consilier Alexandrovici Silvestru solicită să se facă drumul de la Maidan, menționând că este un dezastru, nu se poate circula, copii trebuie 
să meargă la școală cu cizme de cauciuc și plini de noroi. 

Dl primar spune că drumul este forestier, este în administrarea Ocolului Silvic Solca și ei trebuie să îl facă. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan întreabă dacă s-au trimis notificări la Ocolul Silvic Solca. 
Dl viceprimar spune că s-au trimis trei notificări însă, nu s-a făcut nimic până acum. 
Dl consilier Andronic Ioan spune că, din câte cunoaște dumnealui, trebuie să refacă drumul firma care exploatează lemn și nu Ocolul Silvic. 
Dl primar menționează că, atunci când s-a reabilitat drumul în acea zonă, cei de la Ocolul Silvic nu ne-au lăsat să-l facem decât până la 

barieră. 
 Ia cuvântul dl consilier Andronic Ioan care întreabă dacă sâmbăta, autospeciala PSI duce apă, la solicitările primite de la cetățenii din 
comună, pentru că a primit o informație că au fost solicitați iar persoana de pe autospecială a spus că e sâmbătă și e zi liberă. 

Dl primar spune că da, se duce apă și sâmbăta, însă, fiind sâmbăta, persoana de pe autospecială a avut o problemă sau nu era în localitate. 
Dl consilier Andronic Ioan spune că se fac intabulări, se pun afișe în acest sens însă, nu sunt anunțate persoanele în cauză. 
Dl primar spune că avem personal în cadrul primăriei care are atribuții privind cadastrul general, nu toți oamenii se uită pe afișe și vor trebui 

anunțați. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan întreabă dacă s-au schimbat lămpile la terenul de sport de la Școala din Solonețu Nou. 
Dl viceprimar spune că s-au schimbat. 
Dl consilier Revai Tadeusz spune că funcționează doar trei dintre ele.                                                
Dna președinte de ședință dă cuvântul dlui consilier local Cojocar-Sahlean Marcel-Anton pentru a prezenta Raportul de activitate pentru anul 

2023. 
Dna președinte de ședință întreabă dacă mai dorește cineva să ia cuvântul. 
Nemaifiind și alte probleme de dezbătut se închid lucrările şedinţei. 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces–verbal. 
 
         Preşedinte de şedinţă,                                Secretar general al comunei Cacica, 
 
            Magdalena Olaru                                          Georgeta-Graţiela Volanschi 

 
 
 


